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VH řídil, dle článku III. bod 2.11 platných Stanov spolku, předseda spolku Pavel Skála. 

Zápis provedl člen VV – hospodář Alois Šimčík 

bod 1. programu řádné VZ 

Řídící zahájil řádnou VH spolku.  
Výkonný výbor svolal na 05. 03. 2022 řádnou VH spolku, dle článku III. bod 2.3 platných Stanov spolku, 
ale jelikož starostka Svobodová, ani místostarosta Školoud a ani radní za tuto problematiku pan Sekanina 
nemohli na tento termín dorazit, tak byla řádná VH přeložena na dnes – čtvrtek 10. 03. 2022. 
V návaznosti na Stanovy spolku Výkonný výbor předložit v pozvánkách, v obecním zpravodaji a na webu 
spolku Program dnešní řádné VH. 

A jelikož nikdo navrhl změnu, či doplnění navrženého programu VV, tak řídící konstatoval, že je 
program řádné VH schválený a VZ se jím bude řídit a do usnesení této řádné VH, že VH schvaluje 
program řádné VH navržený VV spolku. 
 

Program řádné VH spolku TJ Světlá Hora z.s.: 
1. Zahájení a schválení programu VH. 
2. Volba mandátové, návrhové a volební komise – pouze jedné komise. 
3. Kontrola usnesení z minulé VH týkající se činnosti TJ, včetně zhodnocení činnosti za období Covidu 2020 – 
2021 a plánu na rok 2022 – Zpráva o činnosti TJ. 
4. Kontrola usnesení z minulé VH týkající se hospodaření TJ, včetně zhodnocení hospodaření za období 
Covidu 2020 – 2021 a plánu na rok 2022 – Zpráva o hospodaření TJ. 
5. Informace jednotlivých oddílů o jejich činnosti. 
6. Zpráva komise k mandátu VH se usnášet. 
7. Veřejná volba nových orgánů spolku. K 30. 06. 2022 dojde k ukončení čtyřletého funkčního období členů 
Výkonného výboru a kontrolní komise spolku, dle platných Stanov TJ. A protože již členové výboru neplánují 
opětovně kandidovat na další funkční čtyřleté období, proto volba nového Výkonného výboru a Kontrolní 
komise spolku na další funkční období od 01. 07. 2022. 
8. Různé a diskuse. 
9. Zpráva mandátové, návrhové a volební komise – předložení usnesení řádné VH. 
 

bod 2. programu řádné VH: Volba mandátové, návrhové a volební komise – pouze jedné 
komise. 

Řídící VH navrhl, že delegáti schválí pouze jednu komise – Mandátové, návrhové a volební 
komise, do které navrhl: 

û Předseda: ALOIS ŠIMČÍK 
û Členové: BOCANOVÁ GABRIELA, MELUCH JAN 

A zeptal se, jestli někdo navrhuje jiné kandidáty? Nikdo. Nechal o členech komise hlasovat. Všichni 
delegáti schválili tuto komisi a komise byla vyzvána řídícím, aby začala pracovat a do usnesení 
této řádné VH, že VH schvaluje Mandátovou, návrhovou a volební komisi ve složení: Předseda – 
Alois Šimčík a členové Gabriela Bocanová  a Jan Meluch. 
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bod 3. programu řádné VH: Kontrola usnesení z minulé VH týkající se činnosti TJ, včetně 
zhodnocení činnosti za období Covidu 2020 – 2021 a plánu na rok 2022 – Zpráva o 
činnosti TJ. 

Kontrola usnesení z poslední řádné VH ze dne 10. 07. 2020 spojenou se Zprávou činnosti spolku 
vykonávající Výkonným výborem TJ (VV) přednesl Předseda spolku PAVEL SKÁLA v těchto bodech 
a konstatoval: 

û Výkonný výbor se scházel, dle potřeby a to v souladu s článkem III. bod 3. 3. Stanov spolku – 
SPLNĚNO. Bez žádných připomínek a podnětů. Proto úkol trvá i pro další období na základě 
Stanov spolku. 
 

û Výkonný výbor informoval své členy, dle článku IV. bod B. 2.b. Stanov spolku v obecním 
zpravodaji a na webu spolku www.tjsvetlehora.cz.  
O další jiné informace nebyl Výkonný výbor požádán – SPLNĚNO. Bez žádných připomínek a 
podnětů. Proto úkol trvá i pro další období, s odkazem na Stanovy spolku.  
 

û Předkládaní účetnických podklady z jednotlivých oddílů v pravidelných čtvrtletních termínech 
a to podepsané od pověřené osoby – stanoveno Usnesením Valné hromady ze dne 10. 07. 2020.  
Oddíly toto usnesení neplnily – nechávají vše až na konec roku – NESPLNĚNO. Bez žádných 
připomínek a podnětů. Proto úkol trvá i pro další období, s odkazem na Usnesení Valné Hromady 
ze dne 10. 07. 2022. 
 

û Výběr výši členských příspěvků (minimálně ve výši 100,-Kč na člena spolku), dle schváleného 
usnesení VH ze dne 10. 07. 2020 a dle Stanov spolku – SPLNĚNO. A jelikož nikdo nenavrhl změnu 
výši členských příspěvků, tak i pro další období platí Usnesení z Valné Hromady ze dne 10. 07. 
2022. 
 

û V souladu s článkem III. bod 2.2. Stanov TJ a dle schváleného usnesení VH ze dne 10. 07. 2020, 
byl schválen klíč na další valnou hromadu, že na každých 15 členů jednotlivého oddílu bude 
vyslán minimálně 1 delegát – SPLNĚNO. A jelikož nikdo nenavrhl změnu klíče pro delegáty pro 
následnou Valnou hromadu, tak i pro další období platí Usnesení z Valné Hromady ze dne 10. 07. 
2022. 
 

û V souladu s článkem III. bod 2.6.g a článku VI. bod 2 Stanov TJ, týkající se rozhodování o 
dispozicích s nemovitým majetkem a dle schválených usnesení VH ze dne 12. 04. 2019 a ze 
dne 10. 07. 2020, VV připravil k podpisu dodatku č. 11 správcovského bytu v kabinách č.p. 422 – 
Světlá s podnájemcem Eduardem Bocanem, který mění výši stávající ceny podnájmu o inflaci 
s účinnosti od 01.04.2022. 
A proto VV předkládá dodatek č. 11 a žádáme VH o schválení změny smlouvy ze dne 18. 03. 
2014 týkající se dispozice nemovitého majetku, aby mohl předseda TJ provést právní jednání 
(podpis) na základě schváleného usnesení VH, týkajícího se navýšení cena podnájmu 
správcovského bytu stávajícímu podnájemníkovi Eduardovi Bocanovi o inflaci za rok 2020 ve výši 
3,20%, a za rok 2021 ve výši 3,80%, celkem o 7%, tj. o 217,-Kč. 
A jelikož nikdo nemá nic dalšího k tomuto bodu, tak bude zaneseno do usnesení této řádné VH, 
že VH schvaluje Dodatek č. 11 k podnájemní smlouvě o nájmu bytu ze dne 18. 03. 2014 a 
pověřuje předsedu spolku podpisem tohoto dodatku č. 11. 
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û Uspořádání 3. Ročníku SZD pro děti, mládež a občany – SPLNĚNO – 14. 08. 2021 ve 
spolupráci VV a členy spolku a za podpory Generálního partnera, sponzorů a dobrovolníků, kteří 
byli zveřejnění v obecním zpravodaji, stejně jako Vyúčtování této akce.  
Jen pro Vaši zajímavost, tak celkové náklady a příjmy byly ve výši cca 250.000,-Kč, z toho na 
atrakce cca 93.000,-Kč, hudební produkce cca 47.000,-Kč a ceny a medaile pro děti ve výši cca 
7.000,-Kč – což je celkem 147.000,-Kč a na tuto akci jsme obdrželi podporu od obce ve výši 
45.000,-Kč a zbytek od partnerů a sponzorů! 
VV navrhl termín na uspořádání 4. Ročníku SZD pro děti, mládež a občany na sobotu 13. 
08. 2022 v podobném duchu a finančních prostředcích.   
Pro Vaši informaci, tak před touto VH spolku VV korespondoval s dodavateli atrakcí, které jsme 
měli v roce 2021. A např. dodavatel dvou vodních fotbalů, které bychom chtěli mít i v roce 2022, 
kde se děti hodně vyřádily, tak nám sdělil, že cena pro rok 2022 bude navýšena o 28.70%. 
Takže bude otázkou, kolik se nám podaří zajistit financí a kolik budou stát i ostatní atrakce a 
hudební produkce. A jakmile budeme mít nějaké konkrétní výstupy, tak budeme, jak jsme to 
prováděli v předchozích letech, svolávat schůzky osob, kteří se budou chtít podílet na organizaci a 
přípravě. A podle prvních informací, všichni, co se podíleli na přípravách v minulých letech, potvrdil 
opětovný zájem pomoc u této akci, pod heslem: JSME TADY PRO DĚTI. Ale uvítáme i další. 
Debata členů TJ: Snad se jedná o dobrou věc pořádanou v obci, když v minulém roku touto akci 
prošlo 1.000 osob. Proto pokračovat v pořádání. Děvčata navrhnout termín první schůzky, který by 
měl proběhnout do 14 dní. 
VV informuje VH, že byla podaná v termínu žádost o dotace na obec Světlá Hora na částku 
ve výši 140.000,-Kč, kde jsme předložili vyúčtování výdajů za rok 2021. 
A Jelikož nikdo nemá nic dalšího k tomuto bodu, tak bude zanesen do usnesení této řádné VH, že 
VH bere na vědomí informace k proběhlému 3. Ročníku SZD ze dne 14. 08. 2021 a informace na 
zahájení přípravy na nový 4. Ročník SZD na den 13. 08. 2022. 
 

 

Dále VV navrhuje, aby se spolek nově podílel na těchto nových akcích, ve spolupráci 
s ostatními spolky. Na tyto akce ale nemáme ve svém rozpočtu připravené finanční prostředky.  
A proto budeme chtít oslovit obec, jestli ona by přímo ze svého rozpočtu nezaplatila některé služby 
a v jaké výši, např. atrakce pro děti – zajištění sportovních aktivit dětí při akci, což je v souladu se 
Stanovami a účelem činnosti spolku, aj. služeb pro občany. 
 

û VV navrhuje uspořádat s SDH Světlá Hora na termín na pátek 29. 04. 2022 nebo sobotu 30. 04. 
2022 Stavění májky, která by se dala spojit a Pálením čarodějnic. 

û A následně i Kácení májky – termín určit, který by se dal spojit např. s dětským dnem.  
Starostka Svobodová: Musíme provést nějakou součinnost, stavění a kácení májky obec prováděla 
v minulosti a plánuje i nyní spojením akce – Pálením čarodějnic. 
Debata členů TJ: Hlavně aby tyto akce nabyly plánované uprostřed týdne, jak tomu bylo minule. 
S hasiči člen VV již mluvil a kvůli tomu navrhuje, aby se do 14 dní setkali členové VV na obci a 
probrali organizaci těchto akcí s podporou obce. 
A po debatě řídící VH navrhl, že bude zaneseno do usnesení této řádné VH, že VH schvaluje o 
uspořádání akcí Stavění a Kácení májky ve spolupráci SDH Světlá Hora a dalšími spolky v obci za 
podpory obce Světlá Hora. 
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û Dne 09. 07. 2022 měl být Jezdecký den, byl zrušen. VV oslovili chovatele jménem předsedy 
Chovatelů (Jan Meluch), kteří na tento termín měli naplánovanou výstavu, a předběžně jsme jim 
nabídli možnost uspořádání této akce na hřišti a jeho okolí, např. s přívlastkem – začátek 
prázdnin.  
 

Debata členů TJ: Bylo by to fajn, hlavně pro děti a hlavně se to musí připravit s obcí. 
 

A po debatě řídící VH navrhl, že bude zaneseno do usnesení této řádné VH, že VH schvaluje o 
uspořádání akce – Chovatelské výstavy hospodářských zvířat s přívlastkem začátek prázdnin ve 
spolupráci ČSCH Světlá Hora a dalšími spolky v obci za podpory obce Světlá Hora. 

A jelikož již nikdo nemá nic dalšího nebo další návrhy týkající se činnosti spolku, tak na základě 
podaným informací bude zaneseno do usnesení VH: 

že VH bere na vědomí kontrolu usnesení z minulé řádné valné hromady ze dne 10. 07. 2020, 
týkající se činnosti spolku a práce Výkonného výboru spolu, bez připomínek, 

že VH bere na vědomí informace k činnosti spolku za roky 2020 až 2022. 
 

od 4. programu řádné VH: Kontrola usnesení z minulé VH týkající se hospodaření TJ, 
včetně zhodnocení hospodaření za období Covidu 2020 – 2021 a plánu na rok 2022 – 
Zpráva o hospodaření TJ. 

Řídící VH vyzval hospodáře spolku Aloise Šimčíka, aby provedl Kontrolu usnesení z poslední řádné 
VH ze dne 10. 07. 2020 spojená se Zprávou hospodaření spolku vykonávající Výkonným výborem 
TJ a v jednotlivých oddílech, který sdělil tyto informace: 

VV zpracoval Výroční zprávy k hospodaření spolku TJ za rok 2020 a za rok 2021 a jsou 
veřejné na webu spolku, v návaznosti na uzákoněná dotační pravidla a povinnosti, kde je důležitá 
jedna povinnost, že každý spolek může mít max. podíl dotací v příjmech ve výši 70%, a proto 
musíme mít vždy evidovaných v účetnictví min. 30% vlastních příjmů!  
Proto do vlastních příjmů spolek započítává příjmy z nájmu správcovského bytu a příjmů 
z restaurace a občerstvení při pořádaných akcí spolku, bez kterých bychom nebyli schopni tuto 
povinnost splnit. A tyto příjmy doplňují členské příspěvky, dary, či výnosy z vlastní činnosti. 
A tyto podíly náš spolek měl: 

1. Za rok 2020 ve výši 56,69%. 
2. Za rok 2021 ve výši 45,51% - v tomto roce se tento podíl snížil, protože se nám podařilo získat 

větší dary od firem, či jednotlivců na 3. Ročník SZD pro děti, mládež a občany, než v předchozích 
letech. 

A jelikož nikdo neměl nic dalšího k tomuto bodu, tak na základě podaným informací bude zaneseno 
do usnesení VH, že VH schvaluje Výroční zprávy k hospodaření spolku TJ za rok 2020 a za rok 
2021. 
 
V tuto chvíli VV má zpracované kompletní účetnictví spolu za rok 2021. Nyní jen se dodělává 
daňové přiznání s termínem odeslání do 31. 03. 2022, včetně požadovaných příloh k odeslání na 
finanční úřad. A pak přílohy – Rozvaha a Výkaz zisku a ztrát budou odeslány na Krajský soud a 
také do databázi ČUS (České unie sportu) – použito k vypracování Výroční zprávy. 
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K hospodaření spolku jsou dotace ze státních, či veřejných rozpočtů. A proto VV zpracoval a podal 
v požadovaných termínech žádosti o dotace na rok 2022, které byly zpracované požadavky na 
základě požadavku od jednotlivých oddílů a na základě výdajů za předchozí roky a odhadů, a proto 
Vám zde zhodnotíme práci Výkonného výboru v této záležitosti. A obdržené dotace v roce 2021 
byly VV zpracované a odeslané všechny Vyúčtování. Měli jsme menší problém s vyúčtováním dvou 
dotací na obce, kde jsme vyzvání výzvou o doplnění nových uznatelných výdajů, protože Finanční 
výbor pod vedením předsedy pana Vojtíška ve spolupráci s účetní obci paní Novákovou nám 
neuznali výdaje (na služby – internet, nákupy kopaček a chráničů a poplatky za členství na FA ČR a 
u oddílu ZKS – cvičení žen – dárkové balíčky a jejich pořádané akce), bez jakéhokoliv odůvodnění! 
A to i přes skutečnosti, že jsme tyto výdaje měli uvedené v účelu dotací v podaných žádosti o 
dotace na obec SH. A proto VV zpracoval a zaslal 04. 02. 2022: Písemné vyjádření se se 
žádosti o písemné odůvodnění těchto kroků FV a účetní obce, v návaznosti na pravidla 
dotace. Do dnes jsme neobdrželi žádné odůvodnění! A proto budeme muset zase psát na obec, ať 
nám po zašlou, aby se VV v budoucnu vyvaroval těmto problémům.   

Dotace z veřejných a státních rozpočtů pokládáme za PODSTATNÉ PŘÍJMY pro náš spolek, bez 
kterých nelze zajistit činnosti spolku a jejich oddílů, do kterých spadá: 

1. DOTACE VYPLACENÉ Z ROZPOČTU OBCE SVĚTLÁ HORA: 

Pro oddíly rekreačního sportu (ZKS – cvičení žen a dětí, Nohejbal a Šipky). 
Výkonný výbor spolku na obec zaslal v termínu a dle pravidel žádost o dotaci na celý rok 2021 ve 
výši 54.000,-Kč, dle požadavků z těchto oddílů, a jelikož činnost byla Covidem omezena o půl roku, 
proto byla dotace ve výši 27.000,-Kč.  
Vyúčtování dotace 27.000,-Kč proběhlo ve stanoveném termínu v pořádku, proti celkovým 
uznatelným výdajům oddílů ve výši cca 40.000,-Kč na jejich činnost za půl roku – Covid.  

Dále výkonný výbor spolku na obec zaslal v termínu (do konce listopadu) a dle schválených 
pravidel žádost o dotaci na celý rok 2022 ve výši 30.000,-Kč, dle požadavků u jednotlivých 
oddílů, protože předpokládal, že již v roce 2022 nebude činnost omezena COVID.  
Tato žádost na obci proběhla schvalovacím procesem, který je v tomto pořadí. Nejdříve tuto žádost 
projednával Finanční výbor pod vedením předsedy Vojtíška, který rozhodl, že nedoporučuje 
poskytnutí dotace z důvodů neustálých průtahů ze strany TJ ohledně uznání platnosti 
smlouvy uzavřené mezi TJ a obci. S tímto nedoporučením tato žádost šla do rady obce a nikdo 
z radních obce (starostka Svobodová, místostarosta Školoud, a radní Sekanina, Vilímec a Vojtíšek) 
tuto žádost o dotaci radní nepodpořili, protože nikdo nebyl pro, 1 byl proti a 4 se zdrželi. A s tímto 
doporučením odešla tato žádost k projednání do zastupitelstva obce 07. 03. 2022.  
Jak všichni dobře víte, tak dva členové dosavadního Výkonného výboru jsou i zastupitelé a právě 
oni na zasedání ZO předložili tyto skutečnosti: 
1. Že smlouva, na kterou apeluje pan Vojtíšek a spol. (členové finančního výboru a radní obce), 
byla nejvyšším orgánem obce (ZO) dne 25. 09. 2017 zrušena, když byla schválena 
výpověď této smlouvy o výpůjčce usnesením ZO pod č. j. Z17/2017/7a, kterou uzavřel za TJ 
předseda Pavel Kalaš dne 17. 05. 2016. A tato smlouvy nebyla nikdy schválena ani Valnou 
hromadou spolku. Na druhou stranu po našem nástupu do čtyřleté funkčního období do 
Výkonného výboru byla právě tato smlouva odmítnuta Valnou hromadou.  
2. Že spolek TJ uznává nájemní smlouvu uzavřenou mezi obcí a TJ na dobu určitou do 31. 12. 
2024, na základě dodatku k této smlouvě. 
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3. Že představitelé spolku na základě požadavku radních jednali na obci se starostkou a radním 
panem Sekaninou, kde jsme se dohodli, že starostka předloží návrh na základě požadavků, zákonů 
a schválených usneseních v ZO. A jelikož žádný návrh nebyl ze strany obce předložen, tak za tuto 
situaci nemůže náš spolek.  
A tyto argumenty zastupitelé ve většině přijali a rozhodli o přidělení dotací pro tyto oddíly ve výši 
30.000,-Kč – PRO hlasovali zastupitelé – Lukovský, Klíma, Hynek, Novák, Svobodová, Školoud, 
Sekaniny, Vilímec, Hromádková, Skála a Šimčík a pouze jeden byl PROTI – Vojtíšek. 

Pro oddíl fotbal a Výdaje spolku - TJ na činnost. 

Výkonný výbor spolku na obec zaslal v termínu a dle pravidel žádost o dotaci na celý rok 2021 ve 
výši 238.000,-Kč, dle požadavků na činnost oddílu fotbal a spolku, a jelikož činnost byla Covidem 
omezena o půl roku, proto byla dotace ve výši 100.000,-Kč.  
Vyúčtování dotace 100.000,-Kč proběhlo ve stanoveném termínu v pořádku, proti celkovým 
uznatelným výdajům na činnost oddílu fotbal a spolku TJ ve výši cca 146.000,-Kč. 

Výkonný výbor spolku na obec zaslal v termínu a dle pravidel žádost o dotaci na celý rok 2022 
ve výši 280.000,-Kč, dle požadavků oddílu fotbal a spolku na činnost, protože předpokládal, že již 
v roce 2022 nebude činnost omezena COVID.  
I na tuto část dotací platí, nedoporučení Finančního výboru pod vedením předsedy Vojtíška 
rozhodl, že nedoporučuje poskytnutí dotace z rozpočtu obce ve výši 280.000,-Kč. i v tomto případě 
tato žádost šla do rady obce a nikdo z radních obce (starostka Svobodová, místostarosta Školoud, 
a radní Sekanina, Vilímec a Vojtíšek) tuto žádost o dotaci radní nepodpořili, protože nikdo nebyl 
pro, 1 byl proti a 4 se zdrželi.  
A po stejných argumentech, jak u dotace pro oddíly, tak zastupitelé ve většině přijali a rozhodli o 
přidělení dotací pro tyto oddíly ve výši 280.000,-Kč – PRO hlasovali zastupitelé – Lukovský, 
Klíma, Hynek, Novák, Školoud, Sekaniny, Vilímec, Hromádková, Skála a Šimčík, jeden byl PROTI – 
Vojtíšek a starostka Svobodová SE ZDRŽELA. 

Na Sportovní zábavný den pro děti. 

Výkonný výbor spolku na obec zaslal v termínu a dle pravidel žádost o dotaci na celý rok 2021 ve 
výši 80.000,-Kč, protože výdeje na SZD v roce 2020 byly ve výši cca 99.000,-Kč. Přesto Finanční 
výbor pod vedením předsedy Vojtíška, radní obce (starosta, místostarosta Školoud, a radní 
Sekanina, Vilímec a Vojtíšek) a nakonec i zastupitelé obce ovládající obec, rozhodli, že poskytnou 
dotaci pouze ve výši 45.000,-Kč. 
Vyúčtování dotace 45.000,-Kč proběhlo ve stanoveném termínu v pořádku, proti celkovým 
uznatelným výdajům pouze na akce ve výši cca 147.000,-Kč za atrakce, za hudební produkci, za 
ceny a medaile a celkové ve výši přes cca 250.000,-Kč – uvedeno ve zpravodaji obce. 

A tato skutečnost byla podstatná pro Výkonný výbor spolku, při zpracování žádosti o dotace 
z rozpočtu obce Světlá Hora na rok 2022, kdy součástí žádosti byly i skutečné výdaje na SZD 
v roce 2021. A proto byla na obec zaslána v termínu a dle pravidel žádost o dotaci na 4. Ročník 
SZD ve výši 140.000,-Kč.  
Přesto Finanční výbor pod vedením předsedy Vojtíška rozhodl o dotaci ve výši 60.000,-Kč, bez 
jakéhokoliv odůvodnění. A následně tuto částku podpořili i radní obce (starostka Svobodová, 
místostarosta Školoud, a radní Sekanina, Vilímec a Vojtíšek), když v radě obce všichni souhlasili 
s touto částkou.  
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A nakonec zastupitelstvo obce rozhodlo o dotaci, na tuto akci pouze částku ve výši 60.000,-Kč. 
Přesto bychom chtěli provést 4. Ročník SZD v sobotu dne 13. 08. 2022 ve stejných cenových 
částkách na atrakce a hudební produkce – 140.000,-Kč. V tuto chvíli VV byli oslovení dodavatelé 
atrakcí, kteří je pro nás zajišťovali v roce 2021. Ale hned první informace nebyl příjemná, neboť 
jsme zjistili, že vodní póla nám nabídli za cenu o 28,70% dražší než v roce 2021.  
Nějaký nástřel již máme připraven a jako vždy to nejdříve projednáme v úzkém kruhu, jak jsme to 
prováděli v předchozích letech a každého kdo se bude chtít aktivně zapojit, uvítáme. A pak vše 
uveřejníme ve zpravodaji a na webových stránkách. 

2. DOTACE NA MLÁDEŽ VYPLACENÉ Z ROZPOČTU MORAVSKOSLEZSKÉHO KRAJE: 
Tyto dotace mají jasné pravidla již několik roků a rozsah dotace se vypočítává podle podaných 
žádostí na kraj přes ČUS (Česká unie sportu – Bruntál). A jelikož je celková částka každý rok 
schvalována krajským rozpočtem v zastupitelstvu kraje, tak výše dotace je podmíněná touto 
částkou a počtem žádostí od spolku. Našemu spolku byla přiznána tato dotace.  

û v roce 2021 dotace ve výši 33.200,-Kč, která byla v termínu vyúčtovaná výkonným výborem. 
û v roce 2022 byla spolku přiznána dotace ve výši 37.000,-Kč, která byla již zaslána na účet TJ. 

 
3. DOTACE NA MLÁDEŽ VYPLACENÉ Z ROZPOČTU NSA (Národní sportovní agentura) – dříve 
dotace vyplácelo Ministerstvo školství, mládeže a tělovýchovy (MŠMT) – do roku 2020. 
Pro tyto dotace se vyhlašuje pro každý kalendářní rok Výzva, kde se pouze upřesňují určená 
pravidla a rozsah dotace. A vypočítává se podle podaných žádostí na NSA a částka dotace je 
ovlivněná částkou, kterou pro NSA bylo vyčleněno ve státním rozpočtu v parlamentu ČR. 

û rok 2021 dotace ve výši 106.577,50 Kč, která byla v termínu vyúčtovaná výkonným výborem. 
û rok 2022 byla spolku přiznána dotace ve výši 75.700,-Kč, která ještě nebyla potvrzena a je nižší 

proti roku 2021 cca o 29%. A bude vyplacena až po schválení státního rozpočtu na rok 2022. 
 
A dále do příjmů spolku spadají vlastní příjmy, které se skládají: 
 
1. DARY, PŘÍSPĚVKY OD FO, PO: 

û rok 2020 ve výši 14.700,-Kč, 
û rok 2021 ve výši 10.788,-Kč, 
û rok 2020 - SZD ve výši 33.200,-Kč, 
û rok 2021 - SZD ve výši 85.500,-Kč, 

 
2. FOTBAL A TJ – SPRÁVCOVSKÝ BYT: 

û rok 2020 ve výši 109.173,-Kč, 
û rok 2021 ve výši 148.052,-Kč, 

 
3. ČLENSKÉ PŘÍSPĚVKY OD ČLENŮ: 

û rok 2020 ve výši 28.500,-Kč, 
û rok 2021 ve výši 21.400,-Kč, 
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Celkové příjmy TJ: 
û rok 2020 ve výši 425.830,-Kč, 
û rok 2021 ve výši 685.066,-Kč, 

 
Celkové výdaje TJ: 

û rok 2020 ve výši 417.784,-Kč, 
û rok 2021 ve výši 712.065,-Kč, 

 
Kdyby někdo chtěl, nahlédnou nebo požaduje další informace, jak hospodařily jednotlivé oddíly, 
tak řekněte, vše tady máme připravené a jsem ochoten na vše odpovědět. 
 

A jelikož nikdo nemá nic dalšího k hospodaření spolku na rok 2021 a k podaným informacím, tak 
bude zaneseno do usnesení této řádné VH ke schválení: 

že VH bere na vědomí kontrolu usnesení z minulé řádné valné hromady ze dne 10. 07. 2020, 
týkající se hospodaření spolku za roky 2020 a 2021, 

že VH bere na vědomí informace VV, týkající se zajištění podstatných finančních prostředků pro 
činnost spolku na rok 2022, 

že VH schvaluje zprávu o hospodaření spolku za rok 2021 
 

bod 5. programu řádné VH: Informace jednotlivých oddílů o jejich činnosti. 

A teď vyzývám, představitelé jednotlivých oddílů, jestli chtějí zde něco sdělit k činnosti svých 
oddílů, což využili zástupci oddílů – ZKS (Štýbnarová), Šipky (Skála), Fotbal (Šipky). 

A jelikož nikdo nemá nic dalšího k činnosti jednotlivých oddílů ve spolku a k podaným informacím, 
tak bude zaneseno do usnesení této řádné VH, že VH bere na vědomí zhodnocení činnosti 
jednotlivých oddílů.  
 

bod 6. programu řádné VH: Zpráva komise k mandátu VH se usnášet. 

Řídící vyzval předsedu komise, aby nám sdělil k mandátu VH, jestli jsme usnášení schopni, dle 
Stanov spolku, který konstatoval, že řádná VH je usnášení schopná, a proto bude zaneseno do 
usnesení této řádné VH, že VH bere na vědomí zprávu komise k mandátu VH se unášet.  
 

bod 7. programu řádné VH: Veřejná volba nových orgánů spolku.  
 
K 30. 06. 2022 dojde k ukončení čtyřletého funkčního období členů Výkonného výboru a kontrolní 
komise spolku, dle platných Stanov TJ.  
A protože již členové výboru neplánují opětovně kandidovat na další funkční čtyřleté období, proto 
volba nového Výkonného výboru a Kontrolní komise spolku na další funkční období od 01. 07. 
2022. Na tři Výzvy v obecních zpravodajích se do dnešního nikdo nepřihlásil do Výkonného výboru 
a kontrolní komise spolku na čtyřleté funkční období. Hlásí se někdo zde na VH?  
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A jelikož není žádný zájemce do orgánů spolku, proto nelze provést volbu. A v tom případě členové 
VV souhlasili, že svůj mandát prodlouží do 31. 08. 2022, aby proběhl bezproblémově naplánovaná 
akce VV – 4. Ročník SZD v sobotu 13. 08. 2022 a pak bude muset být svolaná mimořádná valná 
hromada k vyřešení tohoto patu.  
Jestli nebudou noví zájemci, tak členové stávajícího VV všechny účastníky (delegáty 
z jednotlivých oddílů) na VH upozornili, co bude následovat a jaké to bude mít dopady pro 
spolek. A jestli se nikdo nenajde, tak spolek bude na Krajském soudu na základě usnesení 
mimořádní VH zařazen do neaktivních spolků a tím již nebude moc spolek požádat o 
jakékoliv dotace pro činnost spolku, či oddílů a tím si pak už budou muset svou činnost 
financovat pouze z vlastních zdrojů, bez využití příjmů z dotací.  
Současné členové VV opakovaně informovali všechny delegáty na řádné VH, že již 
nebudou na 200% a více opětovně kandidovat do orgánů spolku, protože za celou dobu si 
toho užili, hlavně ze strany obce od zastupitelů a radních většinové koalice na obce, finančního 
výboru pod vedením pana Vojtíška a obecního úřadu pod vedením starostky Svobodové, jejich 
šikanu, perzekuci, hraničící s vydíráním! Kdy členové současného VV vidí svůj volný čas lépe 
využívat ve věnování do jiných osobních, či rodinných aktivit, než v bezplatné činnosti ve prospěch 
spolku. Tj. dělat takovou podporu a činnost v obci pro spolek, kterou provádí takto svou podporu 
spolku cca 90% členů spolku! A po těchto zkušenostech už nemají sílu pořád někoho na obci 
přesvědčovat a bojovat za členy spolku, aby nedošlo k likvidaci spolku.  
A i na této řádné VH opakovali, že již nemají sílu a ani důvod vynakládat svůj volný čas, 
jak to prováděli v minulosti, bez větší podpory a pomoci od většího počtu členů spolku, či z oddílů, 
neboť například postrádali, že by někdo jim aktivně pomáhal při lajnovaní hřišť, či v přípravách na 
akce, úklidech, kdy toto ve spolku pořád dělají ve skupině svých známých a kamarádů a to v 
minimálním počtu, např. děvčat při prodeji vstupenek na fotbalové zápasy, na občerstvení, na úklid 
kabin, na praní dresů, na obsluhu v restauraci a jejího úklidu, či známých kamarádů na běžné nebo 
drobné opravy, bez kterých nejde fungovat! A za to jim děkujeme. 
Jen opakovaně sdělili, že již jsou ochotni pracovat ve prospěch jednotlivých oddílů (Šimčík – 
fotbal, Skála – Šipky, Kopinec – Nohejbal – jestli budou mít o to v těchto oddílech zájem). 
 

A na základě těchto skutečností se do usnesení této řádné VH se uvede,  
 

že VH schvaluje mandát stávajícímu Výkonnému výboru ve funkcích do 31. 08. 2022 na základě 
svobodné vůle jeho členů, 
 

že VH ukládá stávajícímu Výkonnému výboru, aby na konec srpna 2022 svolala mimořádnou VH 
k další volbě nových členů do orgánů spolku a k rozhodnutí na činnosti spolku po této mimořádné 
VH. 
 

bod 8. programu řádné VH: Různé a diskuse. 

Dotaz ke stávajícímu provozování restaurace (Burešová Romana, Pavla Kubaláková):  

Šimčík – nebudu zde probírat, jakým způsobem došlo k dennímu provozování restaurace, ale 
jestli někdo bude znát podrobnosti, tak na vše odpovím, ale v současné době restaurace je 
provozována spolkem na základě oprávnění, i když se nejedná o akce spolku, je třeba si uvědomit, 
že VV rozhodl v souladu se Stanovami spolku, protože nemovitost je obce a to zde neřešíme a 
vybavení restaurace je spolku a o tom může rozhodnout VV. 



Zápis z řádné VH ze dne 10. 03. 2022, dle článku III. bod 2.12 Stanov spolku. 

10 
 

Proto jsme stanovili, že budeme na obec platit zálohy na energie podle odpočtů za únor ve výši 
4.000,-Kč, protože nejsou akce spolku a ani se nestříká voda na hřiště a to bylo úředníky obce a 
starostkou odmítnuté, stejně jako poplatky za energie při oslavách, které zaplatili členové spolku. 
Starostka sdělila, že peníze si máme nechat pro činnost spolku. VV si chtěl vyhnout jakýmkoliv 
problémům s obcí, či jakýmkoliv orgánem obce. Ale jestli to tak jde platit zálohy za energie u ZKS 
při cvičení žen, tak jsme nepochopili, proč to nejde i u restaurace, když teď nejsou žádné akce 
spolku, při kterých máme možnost využívat prostory v majetku obce bezplatně, dle schváleného 
strategického plánu podpory sportu v zastupitelstvu obce, s odkazem na úkol obce v zákoně o 
podpoře sportu.  
Je třeba konstatovat, že většinové příjmy z restaurace od 28. 01. 2022 jdou do spolku ve stejném 
klíči, jak to bylo v minulosti při provozování restaurace při akcích spolku pořádaných. Proto 
hospodář VV provádí co 14 dní inventury zboží a kompletní vyúčtování. 
Pořád platí, že každému členovi spolku je umožňována možnost, aby si v restauraci udělat oslavy 
za poplatek, jaký byl v minulosti stanoven VH spolku. 
Teď VV za spolek a obec řeší smlouvu s odkazem na platné ustanovení zákonů, schválené 
usnesení Valné hromady (VH) – nejvyššího orgánu spolku, včetně schválených Stanov spolku a 
schválených usnesení (ZO) zastupitelstva obce – nejvyššího orgánu obce. 

A jelikož nikdo nemá nic dalšího k informacím na provozování restaurace od 28. 01. 2022, tak 
bude zaneseno do usnesení této řádné VH, že VH bere na vědomí informace podané 
k provozování restaurace členem VV.  

Požadavek na opravu boudy – občerstvení (Pavla Kubaláková) a předání klíčů:  
Opravu zajistí členové VV a pak předají druhý klíček Pavle Kubalákové, která boudu na občerstvení 
uklidí a připraví na první domácí zápas – 26. 03. 2022. 
A jelikož nikdo nemá nic dalšího k požadavku na opravu a úklidu boudy - občerstvení, tak bude 
zaneseno do usnesení této řádné VH, že VH bere na vědomí požadavky na opravu a úklid 
boudy – občerstvení do 26. 03. 2022.  

Informace a požadavek na upevnění sítě kolem hřiště (VV):  
VV vznesl požadavek na Eduarda Bocana, aby obešel hřiště a zjistil, kolik potřebuje nakoupit spona 
lanek na opravu napnutí sítí kolem hřiště (majetek obce), abychom byli schopni to dát do pořádku, 
aby míče nelítali mimo hřiště. Příští týden to hospodář s ním zajedou koupit, aby to mohl provést, 
v rámci dohody uzavřené vztahujícímu k užívání správcovského bytu na hřišti. A předseda spolku 
zajistí provázky na opravy děr v těchto sítích. 

A jelikož nikdo nemá nic dalšího k požadavku na opravu sítí kolem hřiště, tak bude zaneseno do 
usnesení této řádné VH, že VH bere na vědomí požadavky na opravu sítí kolem hřiště do 26. 
03. 2022 – prvního domácího zápasu soutěže při FA ČR.  

Požadavek na opravu vnitřních prostorů restaurace (Vratislav Meluch):  
Vznesl požadavek na starostku obce, kdy konečně proběhne oprava stropu v restauraci, on osobně 
asi před 4 roky s paní starostkou zde byli a vyřezal a opravil provizorně tu část kolem světla a pak 
ještě jednou teklo do hospody stropem, než se opravila střecha na tribuně, fotilo se to, mělo se to 
dát na pojistnou událost a do dnešního dne neproběhla žádná oprava! Proč?  
Starostka odpověděla, že nemají to v investicích a to potvrdili i členové VV. Ale uvítala by, neboli 
navrhla, kdyby členové TJ vymalovali restauraci svými silami a obec by koupila materiál na 
malování. 
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A jelikož nikdo nemá nic dalšího k požadavku na opravu stropu restaurace, tak bude zaneseno do 
usnesení této řádné VH, že VH bere na vědomí informace na opravu majetku obce – stropu 
restaurace pod tribunou.  

Informace o zahájení fotbalové sezóny – jarní části a přípravy hřiště (Alois Šimčík):  
Informoval starostku obce, že jarní část sezóny začínají hrát na domácím hřišti v sobotu dne 26. 
03. 2022 a doufá, že se obci podaří, jestli to počasí dovolí, připravit hřiště, aby se tam dalo odehrát 
dva zápasy – dorostu a poté i mužů, včetně celoročního udržování, které v loňském roce neklapalo. 
 

bod 9. programu řádné VH: Zpráva mandátové, návrhové a volební komise – předložení 
usnesení řádné VH. 

Řídící vyzval předsedu Mandátové, návrhové a volební komise k předložení usnesení vyplývající 
z této řádné VH. 

Předseda přednesl Zprávu – Usnesení řádné VH. Poté řídící nechal hlasovat a pro usnesení 
hlasovali všichni delegáti jednomyslně. 

Ukončení řádné VH. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


